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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez
,,Hogyan készíti elő az EMMI a kismama szövetkezetek létrehozását?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Novák Katalin, az EMMI család- és ifjúságpolitikai államtitkára bejelentette, hogy a kormány tervezi a
kismama szövetkezetek létrehozását. A kismama szövetkezetek létrehozása több kérdést is felvet.

1. Milyen kismamák érdekeit képviselő szervezettel vette fel az EMMI a kapcsolatot? Kikkel
fognak még a jövőben egyeztetéseket folytatni, hogy a kismamák érdekei kellőképpen
képviselve legyenek a kormányzati döntésekben?

2. A kismama szövetkezetek, a névvel ellentétben, férfiak jelentkezését is várják. Mit gondol az
EMMI, nem félrevezető a névválasztás?

3. Milyen intézkedéseket tett a kormány, hogy a szövetkezeti úton közvetített munkahelyek
atipikus foglalkoztatási módokat is biztosítsanak a 6 év alatti gyerekeket nevelő szülőknek?

4. Az Országos Szövetkezeti Tanács nemrég Kósa Lajost választotta meg elnökének. Kósa Lajos
új pozíciója több kérdést is felvet a közelmúltbeli szövetkezeti botránya miatt. A parlament
tavaly nyáron megszavazta a közérdekű nyugdíjas-szövetkezetek létrehozását megalapozó
törvényt, amit Kósa Lajos nyújtott be. A Kósa által benyújtott, majd elfogadott
törvénymódosítás előnyös helyzetbe hozta a Kósa feleségéhez köthető Tócó-Pece Kft-t, ami
munkaerő-kölcsönzéssel foglalkozik. Mit gondol az EMMI, a kismama szövetkezetek
létrehozása is hasonlóan kedvezni fog Fideszes politikusokhoz köthető vállalkozásoknak?

Várom válaszát.

Budapest, 2018.07.31.

Tisztelettel,

Ungár Péter
országgyűlési képviselő (LMP)


